
商标评审代理委托书 
 

委托人：                                                                                

法定代表人：                                 职务：                                     

受托人： 北京乾诚五洲知识产权代理有限责任公司  

     

委托人是                            国家/地区的公民/法人，现委托上述受托人代理对第

类第               号                  商标进行如下“;”评审事宜： 

□驳回商标注册申请复审案 □撤销注册商标复审案 □答辩 

□ 商标异议复审案 □注册商标争议裁定案 □其它事项 

    受托人代理上述评审事宜的权限为：参与《中华人民共和国商标法》及其《实施条例》和《商标

评审规则》规定的本案有关评审活动。委托人特别声明包括如下“;”项权限： 

□承认对方评审请求            □放弃或变更评审请求        □撤回商标评审申请 

 

委托人签字（盖章）

 

      

  年    月    日 

Power of Attorney for Trademark Review and Adjudication 

Principal:                                                                       
Legal Representative/Person In Charge:                                               
Title:                                                                           

Agent: Faithfulaw International IP Law Office 

The Principal, [a citizen of]/[a corporation organized and existing under the laws of]             
hereby entrust the above-mentioned Agent to act as [my]/[our] agent in dealing with matters 
relating to the review and adjudication for Trademark(s)                           , 
International Class(s)          , NO.                    , marked “;”as follows: 
 

□Review of refused trademark □Adjudication on disputed registered trademark 
□Review of adjudication on opposition □Response 
□Review of canceled trademark □Other 

 
The Agent’s powers on performing the above-mentioned matters of review and adjudication are: 
Participating in relating review and adjudication prescribed by “Trademark Law of P.R. China”, its 
“Implementing Regulations” and “Regulations on Trademark Review and Adjudication”. I/We 
declare that special authorization hereby given are: (must be filled with Yes for “;” ,No for “⌧”) 
□to admit the claims of the adverse party 
□to waive or modify my/our claims 
□to withdraw my/our application 
Signature (or Seal): 
 
Date: 

 


